

Nature's NONI (Morinda Citrifolia & Officinalis)

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 456-5

The fruit-bearing Morinda plants are found in tropical and subtropical regions of the world.

Historically many parts of the plant were used to target the digestive, intestinal, respiratory, and immune systems. Noni continues to be popular today and enjoys widespread use, particularly as an immune system stimulant. It is also reputed to help create a general feeling of well-being.

Nature's Sunshine combines ancient tradition, by employing the best information from native folk healers, with the most up-to-date herbal scientific research available. Select plant parts from two species are utilized to ensure maximum health benefits.

Did you know?

In China, morinda is called "Bai ji tian," and is an important kidney tonic, recommended for problems associated with the lower back or pelvic area, such as frequent urination, incontinence, and low back pain. The Chinese also consider Morinda a sexual tonic, used to treat impotence and premature ejaculation in men, infertility in both sexes, as well as various hormonally-linked problems, including irregular menstruation.

According to Chinese herbal medicine, morinda increases willpower.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal combination.

Ingredients: 450 mg combination of the finest *Morinda officinalis* root, *Morinda citrifolia* fruit, root and leaves, maltodextrin.

Morinda is a source of proxeronine, vitamin C and caprylic acid.

Recommendation: Take one or two capsules with a meal three times daily.

Features & Benefits

- Nature's Noni capsules contain a unique blend of choice plant parts from two different species for maximum benefit.
- Morinda (Noni) has traditionally been used to help with coughs, sore throat, flu, painful menstruation, urinary disorders, broken bones, hemorrhages, bruises, fever, sprains, male and female infertility, memory loss, and senility.

NONI (*Morinda citrifolia* et *officinalis*)

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 456-5

On retrouve les plantes de morinda portant des fruits dans les régions tropicales et subtropicales du monde.

Traditionnellement, de nombreuses parties de la plante étaient utilisées pour cibler les systèmes digestif, intestinal, respiratoire et immunitaire. Le noni continue d'être populaire aujourd'hui et jouit d'un emploi très répandu, surtout comme stimulant immunitaire. Il est aussi connu pour aider à créer une sensation de bien-être général.

Nature's Sunshine associe la tradition ancienne, en utilisant la meilleure information des guérisseurs autochtones locaux, et les recherches scientifiques les plus récentes disponibles sur les herbes. Des parties choisies de deux espèces sont utilisées pour assurer un maximum de bienfaits santé.

Saviez-vous que?

En Chine, on appelle la morinda "Bai ji tian", un important tonique rénal recommandé lors de problèmes associés au bas du dos ou la région du bassin, tels que miction fréquente,

incontinence et douleur au bas du dos. Les Chinois considèrent la morinda comme un tonique sexuel utilisé pour soigner l'impuissance et l'éjaculation prématurée chez les hommes, la stérilité chez les deux sexes, de même que divers autres problèmes associés aux hormones, y compris les menstruations irrégulières. Selon la médecine traditionnelle chinoise, la morinda augmente la volonté.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: Racine de *Morinda officinalis*, fruit, racine et feuilles de *Morinda citrifolia*, maltodextrine.

La morinda est une source de proxéronine, vitamine C et acide caprylique.

Mode d'emploi: Prendre une ou deux capsules au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Les capsules de noni contiennent un mélange unique de parties choisies de plantes provenant de différentes espèces pour une efficacité maximale.
- La morinda (noni) a été utilisée traditionnellement pour aider en cas de toux, mal de gorge, grippe, menstruations douloureuses, troubles urinaires, fractures, hémorragies, bleus, fièvre, entorse, stérilité masculine et féminine, perte de mémoire et sénilité.